
 

Zápisnica 

z komisie výstavby a životného prostredia konanej dňa 05.02.2024  

 

Prítomní:   

Beata Janatová  

Marek Čechovič 

 

Rudolf Brídzik 

Ivan Hirländer 

Pavol Kopačka 

Fridrich Pokorný 

Milan Miler 

Peter Kolega 

 

Ospravedlnení:  

Ján Žatko 

Vladimír Kočvara 

Ján Rábek 

 

Program:   

1. Komisia bola oboznámená s programom, hlasovanie o schválení programu: 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  2  0   0 

neposlancov 6  0   0 

 

 

2. Prerokovanie návrhov na aktualizáciu územného plánu Centrálnej mestskej zóny 
 

Stanovisko komisie: 

Členovia komisie prerokovali podnet občanov zaslaný MČ Bratislava-Devínska Nová Ves 

ohľadne opravy záplavovej čiary rieky Morava na pozemkoch priľahlých k ulici Istrijská 

a Nám. 6. apríla a z dôvodu získania ďalších podkladov navrhujú predĺžiť termín predloženia 

pripomienok k aktualizácii ÚP centrálnej mestskej zóny MČ Bratislava-Devínska Nová 

Ves do termínu 20.02.2024. V tomto termíne budú doručené pripomienky a návrhy aj členov 

komisie. 

 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  2  0   0 

neposlancov 6  0   0 

 

 

3. Návrh na zmenu územného plánu územia na Vukovarskej ulici 
 

Komisii bol doručený Návrh zadania UŠ zóny Vukovarská, Bratislava-Devínska Nová Ves, 

v ktorom boli zohľadnené predošlé pripomienky zo strany mestskej časti. Komisia konštatuje, 

že nenašla žiadny rozpor s predloženým návrhom.  

 

Uznesenie komisie: 

Návrh zadania UŠ zóny Vukovarská, Bratislava-Devínska Nová Ves komisia berie na 

vedomie. 



   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  2  0   0 

neposlancov 6  0   0 

 

 

4. Aktualizácia č. 3, Koncepcia územného rozvoja cyklotrás Bratislavského 

samosprávneho kraja, oznámenie o začatí obstarávania  

 

Členovia komisie boli oboznámení s možnosťou poslať pripomienky k rozvoju cyklotrás 

v Bratislavskom kraji aj prostredníctvom elektronického dotazníka.  
 

Stanovisko komisie: 

Členovia komisie sa dohodli, že predložený návrh rozvoja cyklotrás opätovne preštudujú 

a svoje návrhy zašlú predsedníčke komisie v termíne do 15.02.2024. Následne bude zaslaný 

spoločný návrh za MČ v termíne do 29.02.2024. 

 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  2  0   0 

neposlancov 6  0   0 

 

 

6. Rôzne 

 

Prerokovaný bol podnet pána Glatza, ktorý aj s manželkou prišiel oboznámiť komisiu so zlým 

stavom krajníc niektorých komunikácií z pohľadu cyklistov v cestnej premávke na 

komunikáciách v Devínskej Novej Vsi ulica Istrijská, Opletalova a Novoveská. Uvedené 

komunikácie sú podľa tohto upozornenia v zlom stave, rozbité, hrboľaté a pre cyklistov 

nebezpečné. Zároveň požiadal o zabezpečenie dôslednejšieho dozoru pri opravách ciest. 

Predsedníčka komisie konštatovala, že uvedené cesty patria do správy hlavného mesta a teda 

MČ nemá dosah na kvalitu práce ani pri ich opravách a ani nemôže vykonať ich opravu. 
 

Uznesenie komisie:  

Komisia odporúča MČ Bratislava-Devínska Nová Ves, aby listom upovedomila Magistrát 

hlavného mesta SR Bratislava o stave komunikácií vo vlastníctve a správe Hlavného mesta, 

obzvlášť o stave krajníc na ulici Istrijská pri výjazde z Vápencovej ulice a na ulici Opletalova, 

kde môže dôjsť v dôsledku poškodenia krajnice k ohrozeniu života a zdravia cyklistov. 

Zároveň odporúča preveriť stav krajníc na komunikácii Novoveská ul.  

 

   Za:    Zdržal sa:   Proti:  

poslancov  2  0   0 

neposlancov 6  0   0 

 

- Požiadavka od členov komisie dôslednejšie kontrolovať majiteľov psov zo strany MsP, 

nakoľko pri venčení neodstraňujú psie exkrementy z verejného priestranstva do košov na 

to určených.  

Komisia navrhuje MČ Bratislava-Devínska Nová Ves, aby kontaktovala MsP so 

žiadosťou o zabezpečenie tejto kontroly. 

 

- Členovia komisie upozorňujú na systém turistickej navigácie-ARD systém, ktorý je na 

mnohých miestach poškodený. Zároveň upozorňujú, že nie je zabezpečené označenie 

turistickej trasy smerom na Sandberg. 



Na záver predsedníčka komisie poďakovala všetkým členom komisie za účasť a ukončila 

zasadnutie. 

 

Komisia ukončila zasadnutie a opustila priestor zasadačky o 18.05 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

           

                            Mgr. Beata Janatová 

                              predsedníčka  KVDŽP 

 

 

Zápisnicu overil: B.Janatová 

 

Zapísala:  T. Ledényiová 


